
 
UTTALELSE OM EVENTUELL UTBYGGING AV  

RØDSÅSEN 
 
 
Rødsåsen fremstår i dag som et attraktivt naturområde for barn og voksne i nærområdet på 
Vesterøya og for mange ellers i Sandefjord.  Kyststien går igjennom området og store deler 
av dette vil ved en eventuell utbygging bli lagt under asfalt, jfr. foreslått forlengelse av 
Tjærildveien under et av alternativene for adkomst til ny bebyggelse.  Dette vil bli en 8 m 
bred offentlig vei med gjennomgangstrafikk liggende oppå dagens Kyststi. Denne 
urbaniseringen er sterkt beklagelig og fører til at «naturopplevelsen» ved bruk av denne del 
av stien forsvinner.  Vi tør påstå at det er å strekke strikken vel langt når Rådmannens 
innstilling hevder at ved dette opprettholdes dagens Kyststi.  Nåværende Kyststi går 
gjennom en skog med bl.a. en del bøk på en delvis gjengrodd, gammel «ferdselsåre».  
Mangfoldet i naturen rundt vil trolig forringes betraktelig ved utbyggingen og naturligvis 
forringe verdien i den gjenværende «grønne del» av området.  Vi håper våre folkevalgte 
deler vårt syn og avviser disse planene, subsidiert at utbyggingen begrenses i omfang (antall 
boliger) og at Tjærildveien ikke forlenges slik at Kyststien opprettholdes i sin nåværende 
form.  Sandefjord trenger å bevare sine gjenværende grønne lunger i nærhet til boligstrøk. 
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